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Agendapunten:
- Commissieleden beginnen over data m.b.t. effectiviteit vaccins.

- [BE stelt voor daarma graag verslag vorige vergadering gelijk te doorlopen
om actiepunten te checken.

ctiviteit vaccins

geeft aan dat in de UK een artikel is verschenen over de effectiviteit van de

vaccinatiecampagne. In Nederland wordt hier 0.a. bij het RIVM maar ook het

Lareb data over verzameld, maar is hier verder nog geen informatie te vinden

over de effectiviteit. Ook in Israél wordt geconstateerd dat er bijv. bij het Pfizer

vaccin sprake is van een groot verval en veel doorbraak besmettingen. Het is

interessant deze vergelijking met Nederland ook te kunnen maken. Commissie is

hier erg benieuwd naar.
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Verslag vorige vergadering
Notulen worden vastgesteld.

DEI

26 augustus 2021

Commissie spreekt over de discussie van vorige week waarin het ging over de

mogelijk nieuwe communicatiecampagne rondom CoronaMelder. Een aantal

communicatie collega’s vanuit VWS als ook zullen daartoe de

volgende vergadering (donderdag 2 september) aansluiten.

De aandacht rondom CoronaMelder lijkt vooralsnog gekoppeld en gefocust te zijn
op de evenementen. Nu ook in een volgende stap de 1,5m zal worden losgelaten
wordt de app steeds meer van belang. Daarnaast is de integriteit van het gehele
stelsel belangrijk en hoe dit uit te leggen en onder de aandacht te brengen in

Nederland. Commissie benadrukt dat er één duidelijk verhaal moet komen voor

zowel CoronaMelder als CoronaCheck en hoe deze apps elkaar kunnen versterken.

Aangegeven wordt eerst dit gesprek af te wachten alvorens tot een eventueel

advies over te gaan.

Commissie vraagt zich verder af wat de strategie voor de aankomende periode
gaat zijn. Eerder is al aangegeven dat men richting een endemische fase toegaat.
Inzet en bemensing wordt daarbij afgeschaald. Hoe past de

Begeleidingscommissie hierin en wat betekend dat voor ons.

Lessons Learned advies / evaluatie effectiviteit commissie i.c.m.

overzicht gegeven adviezen BC DOBC en blik naar de toekomst

Agendapunt is niet besproken. In verband met andere urgentere onderwerpen zal

dit punt in ieder geval de komende twee weken niet opnieuw geagendeerd
worden.

Vervolg eerdere discussie Integriteit van het totale stelsel: d.w.z.

communicatie, ICT veiligheid en kwaliteit maar ook uitvoering van

handhaving e.d. Is extra advies hierover wenselijk?
Commissie geeft aan dat dit onderwerp een groot onderdeel van de lessons

learned moet worden en verwijst ook naar het gesprek wat volgende week in de

vergadering op de agenda staat.

Groene vink

Hierover zou 13 augustus een nader besluit worden genomen, maar commissie

heeft hier verder niets meer over teruggelezen. Is ook een onderdeel van de

integriteitsdiscussie. Acties en gebeurtenissen spreken zichzelf wat betreft dit
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thema tegen; als iemand gevaccineerd is krijgt deze een ‘groene vink’ en deze

blijft ook groen als iemand vervolgens positief test. Als commissie wilt dat er nu

iets mee gebeurd, mogelijk advies over schrijven.

TR SEN ges Ret baler]
W.v.t.t.k. en afsluiting

Datum

26 augustus 2021

Commissie krijgt vaak (kamer)stukken ter kennisgeving doorgestuurd. Zij merkt

op dat dit hele nuttige documenten zijn om vooraf aan advisering door te nemen

en helder beeld te krijgen wat er momenteel al loopt en nog niet.

Roce:
aan dat exacte follow-up vanuit VWS niet altijd mogelijk is, dit is eerder

ook al door hen aangegeven, maar de commissie kan zelf een betere follow-up
doen op in ieder geval de formele adviezen die zijn uitgebracht.
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